
Grundejerforeningen Vilhelmsro Fredensborg den 17/8 2023

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Vilhelmsro.

Til: Steen Hansen #209, # 134, Martin Ishøy #124, Jette Nissen #117, Berit Jensen #221, Niels
Wiiberg #265 & Eivind Lassen #301

Afbud: -
Tidspunkt: Torsdag den 17/8 2023 kl. 19:30 – 21:00
Sted: Hos Steen

Dagsorden:

Punkt 1.
● Valg af referent

Martin Ishøy valgt som referent

Punkt 2. Nyt fra kasserer, v. Jette.
● Status på kontingent indbetalinger

136000 kr. i likviditet. 142 grundejere har betalt. Der sendes rykkere til de sidste 18.
● Hvidvask erklæringer, status:

Der fremsendes link til bestyrelsen, så de kan udfylde hvidvaskningserklæringen i den nærmeste
fremtid.
MitID Erhverv:
Det er endelig lykkes at få hul igennem. Bestyrelsen har på mødet underskrevet de nødvendige
erklæringer.

Punkt 3. Hjemmeside og Facebook, v. Martin.
● 303 medlemmer af FB gruppe. Hjemmeside er opdateret.

Punkt 4. Gartner, områdevedligeholdelse, kontakt til skolen, v. Berit.
Fra sidste møde:
● Træet der er ved at gå ud ved transformationen ved overgang mellem 100 ulige og 200 ulige:

Formanden drøfter i første omgang sagen med borgmesteren og direktøren for Park og Vej til den
årlige gennemgang af området.

o Mødedato med borgmesteren er ikke fastlagt endnu. Forventes afklaret i den nærmeste
fremtid.

● De fjernede skraldespande:
Formanden drøfter sagen med borgmesteren og direktøren for Park og Vej til den årlige
gennemgang af området

o Jf. ovenfor

Punkt 5. Status på salg, v. Steen.
● Til salg: #134, #304, #307, #410 og #414
● Seneste salg: #432 pr 1/7

Punkt 6. Modtaget post/aktiviteter siden sidste møde, v Steen.
Fra sidste møde
● One fiber/Global Connect. Der er stadigvæk mange henvendelser om, hvornår de bliver færdige

samt hvem der står for reetablering:
Bestyrelsen vil drøfte spørgsmålet med borgmesteren på den årlige gennemgang jf. ovenfor
vedrørende kommende mødedato. Forud for mødet anmodes om aktindsigt i gravetilladelsen
herunder vilkårene for retablering af de områder, hvor der er gravet.

● TDC fiber, status:
Er påbegyndt
Der er samme udfordringer med TDC i forhold til retablering som med One Fiber.
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● Rundtur med borgmester og direktøren fra Park & Vej:
Følgende emner er på:
Skraldespande
Fejning af veje
Træ der bør fældes (træet er sygt)
Retablering efter nedgravning af fiber
Asfaltering omkring kloaker
Renovering af overkørsler til stikveje

Mødedato er ikke fastlagt. Forventes gennemført i den nærmeste fremtid.

Punkt 7. Kommende aktiviteter
● Det årlige møde med kommunen er den 16. november 2023. Berit og Steen deltager.

Punkt 8. Fastlæggelse af kommende bestyrelsesmøder.
● Næste møde er den 23. november 2023.

Punkt 9. Eventuelt.
● Intet at bemærke
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